



PASS ~ LAISSEZ-PASSER

| | | | | |
|--|--|---|---|---|
| Wednesday 22 Mercredi VALID | Thursday 23 Jeudi VALID | Friday 24 Vendredi VALID | Saturday 25 Samedi NOT VALID | Sunday 26 Dimanche NOT VALID |
|--|--|---|---|---|

MONOPOSTO & F3 CUP



F3 CUP

Race
#11
F1 box
20-30



Print this page and give it to the steward at the Blanchimont Gate (maximum 4m height permitted). On Motorway Verviers - St.Vith (E421-A27) --> Exit n°11 : Stavelot

When :

Wednesday June 22 : from 20:00 to 22:30

The teams arriving before 20:00 will be parked on standby in the overflow area.

Thursday June 23 : from 07:00 to 22:00

Friday June 24 : from 07:00 to 22:00

In exchange for this page, the steward will stick on the windscreen of your vehicle the correct sticker-pass, according to the function of your vehicle.

- > Trucks, mobile workshops, mechanic vans : inside paddock
- > Private car : parking P14

When you have the sticker on your windscreen you are free to leave or enter the paddock or parking 24h/24h, from Wednesday to Sunday.



Imprimez cette page et donnez-la au steward à l'entrée Blanchimont (hauteur maximum de 4m). Autoroute Verviers - St.Vith (E421-A27) --> Sortie n°11 : Stavelot

Quand :

Mercredi 22 juin : de 20:00 à 22:30

Les teams qui arrivent avant 20:00 seront parqués en attente dans la zone overflow.

Jeudi 23 juin : de 07:00 à 22:00

Vendredi 24 juin : de 07:00 à 22:00

En échange de cette page, le steward collera un sticker laissez-passer sur le pare-brise de votre véhicule, correspondant à la fonction de votre véhicule.

- > Camion, camionnette, voiture-atelier : paddock intérieur
- > Voiture privée : parking P14

Dès que le sticker est apposé sur le pare-brise, vous êtes libre d'entrer et de sortir des paddocks ou parking 24h/24h, du mercredi au dimanche.